



About Company

At Al Marai Al Arabia The Trading and commercial entity of Bin Horaiz group, our mission is to be a trusted and innovative provider of high-quality products in the UAE market. With a legacy spanning over 15 years, we are committed to meeting the diverse needs of our customers by supplying top-tier meat, disposables, cleaning materials, and animal feed. Our mission is to continually enhance the quality of life by delivering excellence, reliability, and value in every product we offer. We are dedicated to fostering strong partnerships and creating sustainable solutions that benefit our customers, our community, and our environment.

الشركة

مرحباً بكم في شركة المراعي العربية، الشركة النجارية المنميزة الني نعمل بكل فخر ضمن مجموعة بن حريز القابضة. حيث أننا نطمح أن نكون مورداً موثوقًا ومبنكرًا للمنتجات عالية الجودة في سوق الإمارات العربية المنحدة. مع إرث بمند لأكثر من 15 عامًا، نحن ملنزمون بنلبية الاحتباجات المنتوعة لعملائنا من خلال نوفير اجود أنواع المواد الفذائية و اللحوم عالية المسنوم والمستهلكات ومواد الننظيف والأعلاف الحبوانية. مهمننا هي النحسين المستمر لنوعية الحياة من خلال نقديم النميز والموثوقية والقيمة في كل منتج نقدمه، نحن ملتزمون بنعزيز الشراكات القوية وإيجاد حلول مستدامة نعود بالنفع على عملائنا ومجتمعنا وبيئتنا.







OUR PRODUCT RANGE RETAIL PACK







1 CAMEL BURGER

6 pcs 10 pcs

100g 80g

Introducing our mouthwatering Camel Burger! Delight your taste buds with a delectable blend of lean camel meat, expertly seasoned and crafted into a juicy, flavorful patty.

نقدم لكم برجر الجمل اللذيذ! تمتّع بتذوق مزيج لذيذ من لحم الإبل قليل الدهون، والمليء بالبروتين والعناصر المفيدة. متبل ومعد بخبرة كبيرة لنضع بين أيديكم هذا المنتج الرائع.

6 pcs 10 pcs

50g 35g



CAMEL HOTDOG

our innovative Camel Hotdog! Experience a unique twist on the classic hotdog with our delicious creation, crafted from premium camel meat. Savor the rich, savory flavor of camel, expertly seasoned and served in a mouthwatering hotdog format.

نقانق الجمل الشهية! استمتع بتجربة فريدة من نوعها وتذوق النقانق الكلاسيكي المصنوع من لحم الإبل الفاخر. تذوق نكهة لحم الجمل الغنية واللذيذة والمدخنة.

6 pcs 10 pcs



HOMESTYLE SAUSAGES

50g 35g

our delectable Camel Homestyle Sausages! Indulge in the rustic goodness of these sausages, expertly crafted from the finest camel meat. Bursting with flavor and seasoned to perfection.

سجق الجمل اللذيذة على الطريقة المنزلية! انغمس في الطعم الريفي الرائع، فهي مصنوعة بخبرة من أجود أنواع لحم الإبل. مليئة بالنكهة ومتبلة إلى حد الكمال.



CAMEL KABAB

6 pcs 10 pcs

50g 35g

Discover the exotic flavors of our Camel Kebabs! These succulent kebabs are crafted from premium camel meat, expertly seasoned to tantalize your taste buds. Perfect for grilling or pan-frying

اكتشف النكهات المميزة لكباب الجمل! هذه الكباب اللذيذة مصنوعة من لحم الإبل الفاخر، ومتبلة بطريقة تناسب ذوقك. مثالية للشواء أو القلي.



6 CAMEL MORTADELLA

10 pcs 1 pc

20g 500g

Introducing our Camel Mortadella: A Taste of Luxury! Immerse yourself in the culinary world of sophistication with our camel mortadella, where tender camel meat meets artful craftsmanship. Expertly blended and seasoned to perfection idea and seasoned to perfection idea, الجمال الجمل: طعم الفخامة! اهلا بكم في عالم الطهي الحديث مع مرتديلا الجمل الشهي مع براعة انتاج اللحوم. حيث أنها مصنعة بخبرة ومتبلة إلى حد الكمال.



OUR PRODUCT RANGE CATERING PACK







CAMEL BURGER

10 pcs 20 pcs

80g **80g**



Introducing our mouthwatering Camel Burger! Delight your taste buds with a delectable blend of lean camel meat, expertly seasoned and crafted into a juicy, flavorful patty.

نقدم لكم برجر الجمل اللذيذ! تمتّع بتذوق مزيج لذيذ من لحم الإبل قليل الدهون، والمليء بالبروتين والعناصر المفيدة. متبل ومعد بخبرة كبيرة لنضع بين أيديكم هذا المنتج الرائع.



CAMEL HOTDOG

20 pcs 40 pcs

35g 35g



our innovative Camel Hotdog! Experience a unique twist on the classic hotdog with our delicious creation, crafted from premium camel meat. Savor the rich, savory flavor of camel, expertly seasoned and served in a mouthwatering hotdog format.

نقانق الجمل الشهية! استمتع بتجربة فريدة من نوعها وتذوق النقانق الكلاسيكي المصنوع من لحم الإبل الفاخر. تذوق نكهة لحم الجمل الغنية واللذيذة والمدخنة.



HOMESTYLE SAUSAGES

20 pcs 40 pcs

35g 35g

our delectable Camel Homestyle Sausages! Indulge in the rustic goodness of these sausages, expertly crafted from the finest camel meat. Bursting with flavor and seasoned to perfection.

سجق الجمل اللذيذة على الطريقة المنزلية! انغمس في الطعم الريفي الرائع، فهي مصنوعة بخبرة من أجود أنواع لحم الإبل. مليئة بالنكهة ومتبلة بإتقان.



CAMEL KABAB

10 pcs 20 pcs

50g 50g

Discover the exotic flavors of our Camel Kebabs! These succulent kebabs are crafted from premium camel meat, expertly seasoned to tantalize your taste buds. Perfect for grilling or pan-frying

اكتشف النكهات المميزة لكباب الجمل! هذه اللحوم اللذيذة المصنوعة من لحم الإبل الفاخر، ومتبلة بطريقة تناسب ذوقك. مثالية للشواء أو القلي.



CAMEL MORTADELLA

1pc 1pc

500g 1 Kg

Introducing our Camel Mortadella: A Taste of Luxury! Immerse yourself in the culinary world of sophistication with our camel mortadella, where tender camel meat meets artful craftsmanship. Expertly blended and seasoned to perfection

نقدم لكم مرتديلا الجمل: طعم الفخامة! اهلا بكم في عالم الطهى الحديث مع مرتديلا الجمال، حيث يلتقي لحم الجمل الشهى مع براعة انتاج اللحوم. حيث أنها مصنعة بخبرة ومتبلة إلى حد الكمال.

Note: We can produce any size and use any packing as per your request.





CAMEL MEAT

NUTRITIONAL VALUES & HEALTH BENEFITS



Camel Meat is low in cholesterol and has high amounts of minerals like magnesium, iron, and potassium. Additionally, their meat contains a large amount of proteins and fatty acids, which aid in regenerative health. In fact, camel meat has more health benefits than other red meats. It contains higher concentrations of polyunsaturated fatty acids and vitamin C than readily available red meats. As a result, all these proteins, vitamins, and minerals have incredible effects on energy, cancer prevention, hydration, regeneration capabilities, and general well-being.

الفوائد الصحية والقيم الغذائية للحوم الجمل

لحم الجمل منخفض الكولسترول ويحتوي على كميات عالية من المعادن مثل المغنيسيوم والحديد والبوتاسيوم. بالإضافة إلى ذلك، تحتوي لحومهم على كمية كبيرة من البروتينات والأحماض الدهنية، التي تساعد في الصحة التجددية. في الواقع، يتمتع لحم الإبل بفوائد صحية أكثر من اللحوم الحمراء الأخرى. أنه يحتوي على تركيزات أعلى من الأحماض الدهنية المتعددة غير المشبعة وفيتامين C من اللحوم الحمراء المتوفرة بسهولة. ونتيجة لذلك، فإن كل هذه البروتينات والفيتامينات والمعادن لها تأثيرات مذهلة على الطاقة، والوقاية من السرطان، والترطيب، وقدرات التجديد، والرفاهية العامة.





OTHER BRANDS علاماتنا التجارية الأخرى





معطر المفارش والستائر والأرضيات

Introducing "Al Fawah" - The Ultimate Floor, Curtain, and Carpet Freshener!

Unveil a world of freshness and fragrance with "Al Fawah," your go-to solution for reviving the atmosphere in your home. "Al Fawah" is a specially crafted air freshener designed to enhance the ambiance of your living spaces, including floors, curtains, and carpets. It's the perfect choice for those who appreciate a clean, invigorating environment.





+97137654112 +971555442146







info@babycamel.ae yazan@marae.ae



www.babycamel.ae www.marae.ae www.binhoraiz.ae



https://www.snapchat.com/add/almaraialarabia



https://www.instagram.com/binhoraiz.group https://www.instagram.com/marae.alarabia



https://www.facebook.com/profile.php?id=100091052226849 https://www.facebook.com/profile.php?id=100095323422149



https://www.youtube.com/@BinHoraizHoldingGroup



https://www.linkedin.com/company/binhoraiz/







